

# Dagsorden / Referat

|           |   |
|-----------|---|
| Mødeforum | AFD.20 - Tytte/Blåbærhusene                                     |
| Dato/tid  | 10/10-22 kl.19.00 åbent konter fra 18.30 - 19.00 (Inge og Maja) |
| Sted      | Kontoret  |
| Mødeleder | Silas   |
| Deltagere | Silas, Inge, Helle, Jane, Louise og Henrik                      |
| Afbud     | Maja  |
| Referent  | Henrik  |
|           |   |

|                  |   |
|------------------|---|
| <b>Punkt 1</b>   | Orientering   |
| ansvarlig        | Henrik  |
| sagsfremstilling | <ol style="list-style-type: none"><li>1. Printer er leveret og sat op.</li><li>2. Der er kommet billardbord i skovhuset på 1.sal</li><li>3. Suppleanter oprettes i Outlook.</li></ol> |
| Referat          | Der blev orienteret op punkterne  |

|                  |   |
|------------------|---|
| <b>Punkt 2</b>   | Tema møde med repræsentantskabet                      |
| ansvarlig        | Henrik  |
| sagsfremstilling | Vi skal alle give besked om vi deltager d.26/10-22    |
| Referat          | Afbud fra Silas, Inge, Helle og Maja. Henrik deltager |

|                |                 |
|----------------|-----------------|
| <b>Punkt 3</b> | Skovhuset 1.sal |
|----------------|-----------------|

|                  |  |
|------------------|--|
| ansvarlig        | Henrik   |
| sagsfremstilling | Ønsker til møbler og andet i fremtiden. Vi går evt. ned i skovhuset.   |
| Referat          | Vi kontakter Team teknik og drift for at høre hvilket budget vi har til at indrette 1.salen i skovhuset.<br>Vi har ønsker om, bordfodbold, dart, tv og møbler.<br>Vi håber at kunne lave en ugentlig aktivitetsaften |

|                  |  |
|------------------|--|
| <b>Punkt 4</b>   | <b>Markvandring</b>  |
| ansvarlig        | Henrik   |
| sagsfremstilling | Boldvæg og legehus ved blåbær  |
| Referat          | Boldvæggen er ved at være udtjent og bliver fjernet.<br>Legehuset skal have en lille renovation. Team drift og teknik får priser hjem.<br>Under snakken markvandring, blev der snakket om muligheden for at etablere små krydderurtehaver ” i pallerammer” omkring græsarealet ved legepladsen, det vil vi arbejde videre med.<br>Der blev også nævnt siddepladser omkring bålpladsen. |

|                  |  |
|------------------|--|
| <b>Punkt 4</b>   | <b>Julehygge</b>   |
| ansvarlig        | Alle   |
| sagsfremstilling | Gløgg og æbleskiver for afd 20   |
| Referat          | Bestyrelsen vil gerne invitere på gløgg og æbleskiver søndag d.4/12.<br>Der er med tilmelding. Invitation kommer ud midt november. |

|                  |  |
|------------------|--|
| <b>Eventuelt</b> |  |
| ansvarlig        |  |
| sagsfremstilling |  |
| Referat          |  |